
P r o t o k ó ł Nr 28/17

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych z 19 czerwca 2017 r.  

Posiedzenie  komisji  odbyło  się  w  sali  sesyjnej  Urzędu  Miejskiego  Trzcianki  
w godzinach od 1300 do 1415.

W posiedzeniu udział wzięli:

1) członkowie komisji, zgodnie z załączoną listą obecności,

2) pan Krzysztof Czarnecki Burmistrz Trzcianki,

3) pani Grażyna Zozula Zastępca Burmistrza Trzcianki. 

Ad 1) Otwarcie posiedzenia. 

Spotkanie  otworzył,  witając  wszystkich  obecnych,  i  prowadził  Przewodniczący 
Komisji pan Czesław Rogosz.

Ad 2) Przyjęcie porządku obrad.
Przewodniczący Komisji przedstawił poniższy porządek posiedzenia. Radni nie 
mieli uwag. Porządek przyjęto w głosowaniu: za 7 (jednogłośnie). 

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu komisji Nr 27/17 z 23 maja 2017 r.
4. Opracowanie planu pracy Komisji na II półrocze 2017 r. 
5. Analiza materiałów na sesję.
6. Sprawy wniesione do komisji:     
7. Wolne wnioski.  
8. Zamknięcie posiedzenia.                                                                                    

Ad 3) Przyjęcie protokołu komisji Nr 27/17 z 23 maja 2017 r.

Protokół Nr 27/17 z 23 maja 2017 r. został przyjęty jednogłośnie. Głosowało 7 
radnych. 
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Ad 4)  Opracowanie planu pracy Komisji na II półrocze 2017 r. 

Komisja  przyjęła  jednogłośnie,  głosowało  7  radnych,  projekt  planu  pracy 
przygotowany przez Przewodniczącego Komisji pana Cz. Rogosza, jak poniżej. 

Lipiec
 Przerwa urlopowa.

Sierpień
1. Ocena przygotowania placówek oświatowych do przyjęcia dzieci 

i młodzieży w związku z wdrażaniem reformy oświaty. 
2. Analiza projektów uchwał na sesje Rady Miejskiej.
3. Sprawy wniesione.
4. Wnioski komisji.

Wrzesień
1. Funkcjonowanie Szpitala Powiatowego w Trzciance (rozmowa 

z przedstawicielami Szpitala i Rady Społecznej).
2. Analiza projektów uchwał na sesje Rady Miejskiej.
3. Sprawy wniesione.
4. Wnioski komisji.

Październik
1. Współpraca Gminy z organizacjami pozarządowymi, w tym kluby 

i organizacje sportowe.
2. Analiza projektów uchwał na sesje Rady Miejskiej.
3. Sprawy wniesione.
4. Wnioski komisji.

Listopad
1. Realizacja  uchwały  Nr  XXVIII/223/17  Rady  Miejskiej  Trzcianki  

z  27.10.2016  r.  w  sprawie  szczegółowego  trybu  umarzania  należności 
pieniężnych za lokale mieszkalne stanowiące własność gminy Trzcianka. 

2. Funkcjonowanie świetlic dla dzieci i młodzieży na terenie wsi i miasta 
(szkolne i pozaszkolne - wspierane przez gminę).

3. Analiza projektów uchwał na sesje Rady Miejskiej.
4. Prace nad projektem budżetu na 2018 r.
5. Sprawy wniesione.
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6. Wnioski komisji.

Grudzień 
1. Prace nad projektem budżetu na 2018 r.
2. Analiza projektów uchwał na sesje Rady Miejskiej.
3. Opracowanie planu pracy Komisji na I półrocze 2018 r.
4. Sprawy wniesione.
5. Wnioski komisji.

Ad 5)  Analiza materiałów na sesję.

1. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 
rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Trzcianka za 2016 rok. 

Przewodniczący Komisji przypomniał, że na jednym z posiedzeń Komisja wyraziła 
opinię pozytywną o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy Trzcianka za 2016 r. 
W  związku  z  powyższym  poprosił  o  przegłosowanie  opinii  do  ww.  projektu 
uchwały. 
Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie. Głosowało za 7.

2. Projekt uchwały w sprawie absolutorium.
Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie. Głosowało za 7.

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 r.

Burmistrz Trzcianki K. Czarnecki uzupełnił, że są przygotowywane autopoprawki 
do ww. związane ze zmniejszeniem środków na realizację przebudowy drogi na 
ul. Spółdzielców i przeznaczeniem kwoty:
- 50.000 zł dla MKS Lubuszanin na promocję gminy, 
- 37.000 zł na budowę chodnika przy Gimnazjum Nr 1 na ul. Staszica,
- 3.000 zł na budowę płotu od bramy OSiR do hotelu Ajaks.
Budowa nawierzchni asfaltowej na ul. Spółdzielców i ul. Staszica jest planowana 
na przyszły rok. Trwają rozmowy ze Spółdzielnią Mieszkaniową na temat budowy 
ronda.  Spółdzielnia ma opracowany projekt.  Są prowadzone rozmowy na temat 
finansowania.  Chodnik  będzie  realizowany  i  parkingi  oraz  wbudowane 
światłowody.  
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Radny  A.  Hałuszka  pytał,  do  kogo  ma  być  kierowana  promocja  gminy,  którą 
będzie realizował Lubuszanin. 
Burmistrz Trzcianki K. Czarnecki stwierdził, że pewne koszty przygotowania do 
III ligii Klub Lubuszanin poniósł i szkoda, aby z braku środków przestał działać.

Radny  Ł.  Walkowiak  zwrócił  uwagę,  że  zaszły  dobre  zmiany  w  klubie 
Lubuszanin,  aby  poprawić  jakość  szkolenia  zawodników  i  wizerunku  oraz 
promocji.  Uświadomiono sobie,  że budowę zaczyna się od fundamentów, a nie 
dachu. Tym fundamentem są dzieci. W najmłodszej grupie żaków jest 27 dzieci,  
w  Orlikach  jest  ok.  40  dzieci.  To  się  zmienia  też  dzięki  powstaniu  Akademii 
Bambinis. Są młodzi trenerzy, którzy współpracują i na tym zyskuje Lubuszanin. 
Są piłki, stroje treningowe, dresy i koszulki. Od środka, od najmłodszych grup jest 
dobrze. Płatności dla trenerów też są realizowane. Dużo się zmieniło w dobrym 
kierunku. 

Radny W. Bala potwierdził, że pieniądze nie zostaną zmarnowane, a drużyna ma 
plany  wałczyć  o  III  ligę.  Środki  będą  częściowym  uzupełnieniem  deficytu 
finansowego. Trwają rozmowy też ze sponsorami, którzy dają dość duże środki. 
Funkcjonowanie dużo kosztuje. Same dojazdy to ok. 1.800 zł na mecz, nie licząc 
innych grup. Koszty rosną i stąd potrzeba dofinansowania. 

Innych głosów nie było. 
Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie. Głosowało za 7.

4. Projekt uchwały w sprawie dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Wszystkich 
Świętych w Białej.

Radni nie mieli uwag. 
Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie. Głosowało za 6. 
(wyszedł Ł. Walkowiak).

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/253/16 Rady Miejskiej 
Trzcianki z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2017 rok.

Radni nie mieli uwag. 
Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie. Głosowało za 7.
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6. Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego zorganizowania 
nauki religii w Kościele Zielonoświątkowym w Trzciance.

Radni nie mieli uwag. 
Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie. Głosowało za 7.

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/208/16 Rady Miejskiej 
Trzcianki z dnia 25 sierpnia 2016 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości 
i porządku na terenie gminy Trzcianka.

Burmistrz Trzcianki K. Czarnecki wyjaśnił, że uchwały są zmieniane w związku 
z przepisami ustawy, które wchodzą w życie z dniem 1 lipca 2017 r. Zmiany te 
związane są z częstotliwością odbioru odpadów oraz dodatkowymi pojemnikami 
o  określonych  ustawowo  kolorach.  Jedynym  mankamentem  może  być  zapis 
wskazujący, że przepisy wchodzą w życie po zakończeniu umowy obecnej z firmą 
PUKiB Kombud, czyli do 1 stycznia 2020 r., a nie od wejścia w życie uchwały. 

Radny A. Hałuszka pytał czy spółka Kombud poszukuje możliwości pozyskania 
środków zewnętrznych w jakiś sposób?

Burmistrz  Trzcianki  K.  Czarnecki  wyjaśnił,  że  nie  pozyskają  środków  na 
gospodarkę  śmieciową.  Mogą  jedynie  uzyskać  środki  na  PSZOK.  W  naszym 
przypadku mamy PSZOK. Piła pozyskała takie środki. 

Po spotkaniu  z  przedsiębiorcami  padło  zainteresowanie,  aby  systemem odbioru 
odpadów objąć wszystkie nieruchomości,  również te niezamieszkałe.  W okresie 
jesiennym  będą  przedstawione  analizy  kosztów.  Przedsiębiorcy  i  tak  ponoszą 
koszty. 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały.

8. Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XVI/209/16 Rady  Miejskiej 
Trzcianki z dnia 25 sierpnia 2016 r. w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu 
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów,  w  zamian  za 
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uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi.

Burmistrz Trzcianki K. Czarnecki wyjaśnił, że uchwały są zmieniane w związku 
z przepisami ustawy, które wchodzą w życie z dniem 1 lipca 2017 r., podobnie jak 
poprzednia uchwała. 
Komisja zapoznała się z projektem uchwały.

9. Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  trybu  oraz  sposobu  powoływania  
i  odwoływania  członków zespołu  interdyscyplinarnego  działającego  na  rzecz 
przeciwdziałania  przemocy  w  rodzinie  oraz  szczegółowych  warunków  jego 
funkcjonowania.

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie. Głosowało za 7.

10.  Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/197/16 Rady Miejskiej 
Trzcianki  z  dnia  30  czerwca  2016  r.  w  sprawie  ustalenia  strefy  płatnego 
parkowania na terenie miasta Trzcianki oraz wysokości opłat za parkowanie  
i sposobów ich pobierania.

Burmistrz  Trzcianki  K.  Czarnecki  wyjaśnił,  że  uchwała  jest  wynikiem realizacji 
wniosku Klubu radnych PSL. Natomiast w tym systemie gmina będzie dokładać. 
Przystosowanie  parkomatu  ponad  2  tys.,  a  ponadto  trzeba  będzie  kontrolować 
zakupione bilety, jak również pokryć koszty utrzymania. Taki sposób mógłby się 
sprawdzić, gdyby było kilka punktów płatnych w centrum. 

Radny Ł. Walkowiak zwrócił uwagę, że nie jest przekonany, że opłaty na parkingu 
mają wpływ na funkcjonowanie działalności gospodarczej w tym miejscu. 

Radny A. Prankiewicz wyjaśnił, że złożyli wniosek do Burmistrza o taką uchwałę, 
bo  przedsiębiorcy  twierdzą,  że  wpływa  to  na  niskie  dochody  z  handlu.  Może 
wprowadzić dla sprawdzenia na trzy miesiące. 

Radny Cz. Rogosz zwrócił uwagę, że pogorszenie handlu ma związek z powstałymi 
marketami, a nie jest zależne od parkingu. 
 
Burmistrz Trzcianki K. Czarnecki wyjaśnił, że parkomat obecny jest dostosowany 
do zapisów uchwały. 
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Komisja zapoznała się z projektem uchwały. 

11. Projekt uchwały w sprawie likwidacji pomnika.

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie. Głosowało za 7.

12. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Trzcianki w rejonie jeziora Logo.

Burmistrz  Trzcianki  K.  Czarnecki  wyjaśnił,  że  uchwała  jest  przygotowana  na 
wniosek  Stowarzyszenia  baza  PCT,  które  chce  w  przyszłości  zagospodarować 
teren pod turystykę – pole namiotowe i campery. 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały.

13. Projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia  planu  pracy  Komisji  Rewizyjnej  Rady 
Miejskiej Trzcianki na II półrocze 2017 r.

Komisja zapoznała się z projektem uchwały. 

Ad 6)  Sprawy wniesione do komisji:     

Nie było innych spraw. 
 

Ad 7) Wolne wnioski. 

 Radny  A.  Hałuszka  podziękował  za  realizację  wniosku  dot.  uporządkowania 
terenu przy Intermarche. Wnioskował o wymalowanie oznakowania poziomego na 
ul.  Kopernika  i  Wiosny  Ludów  celem  poprawienia  bezpieczeństwa  jazdy, 
ograniczenia widoczności w związku z ustawionym ogrodzeniem budowy. 

Ad 8) Zamknięcie posiedzenia.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad,  Przewodniczący  Komisji 
podziękował wszystkim za aktywny udział i zamknął posiedzenie komisji. 

7



      Protokolant Przewodniczący Komisji 

Marzena Domagała        Czesław Rogosz
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